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Арно Боберо – аташе по 
научно и университетско сът
рудничество в посолството на 
Франция у нас, гостува в Сви
щовската академия за да пред
стави системата им на висшето 
образование и възможностите 
за стипендии. Гостът бе привет
стван от зам.ректорите проф. 

Атанас Атанасов и доц. Здравко 
Любенов. 

Пред студенти, докторанти 
и академични преподавате
ли, Арно Боберо представи 
Френския институт в България 
и запозна присъстващите с 

възможностите за обучение по 
различни програми и курсове 
към него.

Говорейки за програмите, по 
които френското правителство 
осигурява стипендии за обуче
ние във Франция и финансира
не на научен престой на високо 
ниво, гостът разясни начини и 

срокове за 
к а н д и д а т
стване при 
различните 
образова
телни сте
пени „бака
лавър“ (L1), 
„магистър“ 
и „доктор“. 
Сред пред
с тавените 
възможнос
ти, за които 
м о г а т  д а 
к а н д и д а т
стват и сви
щ о в с к и т е 

студенти, са стипендии „France 
Excellence“ и  програма Юбер 
Кюриен Рила: науката в дви
жение. Арно Боберо изрази 
мнение и за задълбочаване на 
сътрудничеството със Стопан
ска академия „Д. А. Ценов“.

В стремежа си да оси
гурят подобра подготовка 
на бъдещите специалисти в 
областта на финансите, Сто
панска академия „Димитър 
А. Ценов“ и Комисията за 
финансов надзор (КФН) 
подписаха споразумение 
за сътрудничество. Доку
ментът бе парафиран на 19 
март 2025 г. по време на офи
циална церемония в град 
София от ректора на Акаде
мията доц. Марин Маринов и 
председателя на КФН Бойко 
Атанасов. Партньорството 
е част от инициативите на 
КФН в рамките на Световна
та седмица на парите ‘2025, 
насочени към повишаване 
на финансовата грамотност 
сред младите хора. На съби
тието присъстваха помощ
никректорът доц. Валентин 
Милинов и група свищовски 
студенти. От страна на дома
кините в срещата участваха 
Петър Джелепов – член на 
КФН и изпълняващ право

мощията на зам.председа
тел, ръководещ управление 
„Надзор на инвестиционна
та дейност“ и Диана Йорда
нова – зам.председател на 

КФН, ръководещ управление 
„Осигурителен надзор“ и из
пълняващ правомощията на 
зам.председател на КФН, 
ръководещ управление „За
страхователен надзор“. 

Сключеният меморандум 
цели да укрепи връзката 
между академичното обра
зование и практическото 
приложение на знанията в 

сферата на финансите и фи
нансовия надзор. В рамките 
на партньорството се пред
вижда съвместна работа на 
двете институции по различ
ни образователни инициати

ви, включително семинари, 
обучения и стажантски про
грами в областта на финан
совия, застрахователния и 
осигурителния надзор. Те 

ще позволят на студентите 
от Свищовската академия 
да придобият практически 
знания чрез работа в реална 
регулаторна среда.  Според 
постигнатите договоренос

ти, ще се разработват и 
специализирани обучителни 
модули, насочени към фин
тех решенията, иновациите 
в небанковия финансов сек
тор, финансовите инстру
менти и инвестиционното 
консултиране. 

При подписването на до
кумента ректорът доц. Мари
нов сподели, че споразуме
нието е ключова стъпка към 
осигуряване на качествена 
и приложима подготовка 
за свищовските студенти, 
защото то ще позволи пре
доставянето на подобри 
възможности за развитие 
на бъдещите финансисти. 
От своя страна председате
лят на КФН Бойко Атанасов 
подчерта, че регулаторът ще 
продължи да работи активно 
с висшите учебни заведения, 
за да подпомогне подготов
ката на млади специалисти 
и да популяризира финансо
вата грамотност в страната. 

На 2 стр.

СПОРАЗУМЕНИЕ ЗА СЪТРУДНИЧЕСТВО СКЛЮЧИ АКАДЕМИЯТА С КФНСПОРАЗУМЕНИЕ ЗА СЪТРУДНИЧЕСТВО СКЛЮЧИ АКАДЕМИЯТА С КФН

Гостува ни френското 
аташе Арно Боберо 

Ректорът доц. Марин Маринов 
и зам.ректорът по международ
но сътрудничество доц. Здравко 
Любенов участваха в срещи на 
Мениджърския 
борд и Генерал
ната асамблея 
на универси
тетския алианс 
K rea t i v EU.  В 
Университета 
на Южна Бо
хемия в Ческе 
Б у д е й о в и ц е 
(Чехия) се със
тоя откриваща 
среща на про
екта за евро
пейския университетски алианс, 
на която присъстваха членове 
на управителните и контролните 
органи на алианса, отговорен за 
изпълнението на проекта пред
ставител на ЕК, представители 
на студентски съвет, асоциирани 
партньори и др. заинтересовани 
страни. Проведени бяха срещи и 
на останалите ръководни органи 
на алианса – съвет на ректорите, 
управителен орган и управите
лен съвет. Мениджърският борд 
избра Селио Маркес, вицепре
зидент на португалския Политех

нически университет в Томар, за 
свой Главен секретар. Ректорът 
участва и в първата среща на Ге
нералната асамблея на  KreativEU 

в Университета на Търнава, която 
се проведе на 14 март 2025 г. На 
нея беше представена информа
ция за бъдещите срещи, правна
та рамка на алианса и плана за 
действие за 2025 г.

Доц. Маринов и доц. Любенов 
бяха гости на официалната цере
мония по встъпването в длъжност 
на ректора на Университета на 
Търнава. На инаугурацията на 
проф. дтн Милош Лихнер присъст
ваха ректорите на останалите 
10 висши училища от KreativEU, 
облечени в тоги.

Ректорът и зам.-ректор участваха 
в срещи на KreativEU
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По повод Световния 
ден на потребителя, ка
тедра „Търговски биз

нес“ организира тренинг 
с представител от прак
тиката на тема „Ценови 
търговски политики и 
потребителско поведе
ние“ пред студенти от 
спец.  „Икономика на 
търговията“. Гостлек
тор бе Лаура Любено
ва, асистенттърговец, 
нехранителни стоки в 
международна търгов
ска верига.

Лекторът запозна ау
диторията с ролята на 
ценовите политики в 

процеса на изграждане 
на успешни взаимоотно
шения с потребителите 

и стимулиране на по
треблението. Предста
ви различни търговски 
подходи и добри прак
тики за ценообразува
не с акцент върху по
требителската оценка. 
Особено внимание бе 
отделено на факторите, 
влияещи върху равни
щето и динамиката на 
цената и върху процеса 
на определяне на це
ната. Според лектора, 
съвременните пазарни 
условия изискват и на

лагат да се разработват 
и прилагат различни 
ценови политики, чрез 
които да се постигне 
максимално удовлетво
ряване на специфичните 
потребности на целе
вите сегменти. Едно
временно с това да се 
прилагат икономически 
инструменти, осигуря
ващи подобри конку
рентни предимства и 
финансови резултати.

След интересната и 
всеобхватна презента
ция студентите от спец. 
„Икономика на търго
вията“ взеха активно 
участие в проведената 
дискусия и зададоха 
множество въпроси към 
гостлектора Лаура Лю
бенова. 

Обучаемите в про
ведения тренинг изра
зиха удовлетвореност 
от споделените реални 
примери от търговската 
практика и възможнос
ти, очертаващи ролята и 
значението на ценовите 
търговски политики и 
тяхното влияние върху 
потребителското пове
дение.

Тренинг с представител от практиката Тренинг с представител от практиката 
проведе катедра „Търговски бизнес“ проведе катедра „Търговски бизнес“ 

Информационен ден 
– Kампания̀ 2025 за на
учноизследователски 
проекти организира 
Институтът за научни 
изследвания към СА „Д. 
А. Ценов“. Участници
те, присъствено в зала 
„Ректорат“ и онлайн, 
приветстваха зам.рек
торите проф. Атанас 
Атанасов и доц. Здрав
ко Любенов,  и дирек

торът на ИНИ – доц. 
Галина Чиприянова. На 
срещата бяха предста
вени възможностите 
за кандидатстване през 
2025 г. за научноизсле

дователски проекти, 
финансирани от дър
жавната субсидия.

ИНИ проведе и науч
на сесия под надслов 
„Иновации, устойчи
вост, дигитална тран
сформация – за ускоре
но икономическо разви
тие“. Форумът бе орга
низиран с цел предста
вяне на резултатите от 
реализираните научно

изследователски про
екти, финансирани от 
държавната субсидия 
за научна дейност през 
2023 и 2024 г. в Свищов
ската академия.

Информационен ден и научна 
сесия организира ИНИ

От 1 стр.
Позитивни очаква

ния за бъдещата съв
местна работа между 
СА „Д. А. Ценов“ и КФН 
изразиха и присъства
щите на събитието сту
денти. При проведената 
дискусия с председа
теля и водещи специа
листи на регулатора, 
те споделиха, че съ
трудничеството между 
водещо висше учебно 
заведение и българския 
финансов регулатор ще 
даде шанс за запозна
ване с реалната работ
на среда в сферата на 
финансовия надзор.

Чрез споразумение
то, Стопанска академия 
„Димитър А. Ценов“ и 
Комисията за финансов 
надзор затвърждават 
своя ангажимент за 
насърчаване на качест
веното образование и 
професионалното раз
витие на бъдещите екс
перти във финансовата 
сфера. 

СПОРАЗУМЕНИЕ ЗА СПОРАЗУМЕНИЕ ЗА 
СЪТРУДНИЧЕСТВО ... СЪТРУДНИЧЕСТВО ... 

Преподаватели от кате
дра „Застраховане и соци
ално дело“ бяха на посе
щение в гр. Тетевен, с цел 
презентиране на портфоли
ото от развивани специал
ности в СА „Д. А. Ценов“, в 
контекста на текущата Кан
дидатстудентска кампания 
за учебната 2025/2026 го
дина. Посетени бяха трите 
средни училища в града 
– СУ „Георги Бенковски“ с 
директор Маринела Марко
ва, Национална професио
нална гимназия по горско 
стопанство и дървообра
ботване „Сава Младенов“ с 
директор инж. Златина Ка
талиева и Професионална 
гимназия по строителство, 
електротехника и услуги с 
директор Йочка Вълчева. 
Екипът на доц. Румен Еру
салимов и доц. Венцислав 
Василев, и екипът на доц. 
Николай Нинов и гл. ас. 
Йордан Йорданов бяха по
срещнати от директорите 
на трите училища, с които 
проведоха работни срещи. 

Академичните препо
даватели се срещнаха с  

възпитаниците на трите 
училища, на които скоро 
предстои да вземат важно 
решение за своето бъдеще 
и да изберат университет, в 
който да придобият висше 
образование. Представите

лите на първата и единстве
на по рода си у нас катедра 
по „Застраховане и социал
но дело“ имаха възможност 
да запознаят учениците 
„лице в лице“ с кампания
та на Свищовското висше 
училище и да представят 
основни акценти, свързани 
с кандидатстването, обу
чението и дипломирането 

на студентите. Учениците 
научиха и за съпътстващите 
периода на обучение въз
можности за получаване 
на стипендии, участие в 
международна мобилност 
в Програма Еразъм+, ак

тивни социални изяви в 
рамките на дейността на 
Студентски съвет, участие в 
академични и извънакаде
мични проекти, програми, 
научи форуми и др. 

Особено вълнуваща за 
представителите на Сто
панската академия, бе сре
щата с учениците от XI и XII 
клас на специалностите 

„Застрахователно и оси
гурително дело“, „Софту
ерни и хардуерни науки“ 
и „Организация на хоте
лиерството“  в СУ „Георги 
Бенковски“. Училището е 
уникално по отношение на 
развиваната специалност 
„Застрахователно и осигу
рително дело“, т.к. е едно 
от двете средни училища 
в България, в които тя се 
поддържа. Презентацията 
бе предшествана от ра
ботна среща с Маринела 
Маркова – дългогодишен 
директор на училището и 
учителите Людмила Наче
ва, Яна Атанасова (възпи
таник на спец. ЗДС в СА), 
Александра Мотева (възпи
таник на спец. „Бизнес ин
форматика“ в СА). По време 
на работната среща бе 
подписан Меморандум за 
сътрудничество между СА 
„Д. А. Ценов“ и СУ „Георги 
Бенковски“  Тетевен, чиито 
предмет и цели, трасират 
пътя за бъдещо взаимно
изгодно партньорство на 
двете образователни ин
ституции.

Преподаватели от катедра ЗСД гостуваха на средношколци в Тетевен
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Заключителна конференция по научноизследователски 
проект се проведе в Академията

София и Икономически 
университет – Варна. От 
СА „Д. А. Ценов”, като 
базова организация, са 
включени преподавате
ли от катедрите „Аграрна 
икономика“, „Икономика и 

управление на туризма“, 
„Стратегическо плани
ране“ и „Статистика и 
приложна математика“. 
УНСС е представен от 
катедра „Икономика на 
природните ресурси“ с 
двама експерти – проф. 
д.и.н. Юлия Дойчинова и 
проф. Зорница Стоянова, 
а от ИУ – Варна участни
ците са доц. Мария Ста
нимирова и гл. ас. Дамян 
Киречев.

Приветствие от името 
на академичното ръко
водство към проектния 
екип и към участниците, 
присъствено в зала „Рек
торат“ и онлайн, поднесе 
проф. Атанас Атанасов 
– зам.ректор „Научноиз
следователска дейност 
и развитие на кадрите“. 
Той акцентира на актуал
ността на избраната тема, 
като подчерта, че заклю
чителната конференция 
е резултат от едно фунда
ментално, значимо и ма
щабно научно изследване 
с възможността за една 
ползотворна работа и сът
рудничество на изследо
вателски екип, включващ 
експерти на трите воде
щи висши икономически 
университети в България, 
което е безспорен атестат 
за големите възможности 
на академичното научно 
коопериране.

Проф. Марина Нико
лова представи научните 
резултати, организира

ните мероприятия и пуб
ликационната дейност по 
време на изпълнението 
на двата етапа на проек
та, всеки един с продъл
жителност 18 месеца. Тя 
подчерта, че основната 

цел на научноизследо
вателския проект е про
учване на теоретикоме
тодологическите осно
ви и институционалните 
императиви при разви
тието и управлението 
на селските територии 
в България, изискващи 
формиране на систе
ми за взаимодействие 
между органите на власт
та и стопанските струк
тури, и разработване на 
концептуален модел за 
устойчиво развитие на 
територията. 

Съществените резул
тати от изпълнението 
на проекта са свързани 
с публикационната дей
ност в индексирани спи
сания в световни база 
данни – над 25 броя, в 
други реферирани изда
ния – над 35 броя (вкл. 
на английски език), 2 
колективни монографии 
(„Развитие на селските 
територии в България в 
условията на трансфор
мираща се към устойчи
вост икономика“ и „Уп
равленски и екологични 
аспекти за повишаване 
устойчивостта при ре
гионалното развитие на 
селските територии в 
България“), един сбор
ник от проведена кръгла 
масадискусия „Теория и 
практика за устойчиво 
управление и развитие 
на селските територии 
в България”, както и над 

20 броя научни форуми 
(в България и чужбина). 
В края на презентацията 
си проф. Николова изра
зи мнение, че съвмест
ната изследователска 
работа на екипа несъм

нено затвърждава парт
ньорските взаимовръзки 
между сродни катедри от 
трите водещи икономиче
ски училища в България, 
което спомага за пости
гане на синергичен ефект 
в сферата на науката и 
образованието.

Проф. д.и.н. Юлия Дой
чинова представи съдър
жанието на първата мо
нография, която обхваща 
раздели, свързани с про

блемите на теоретикоме
тодологическите основи 
на устойчивото развитие 
на селските територии, 
изследователски модел, 
методическата рамка на 
изследването, както и мо
дели за трансформиращи 
се към устойчивост ра
йони. Доц. Мария Стани
мирова акцентира върху 

модела за сътрудничест
вото и насочи внима
нието върху изразените 
мнения от представите
лите на бизнес органи
зации от една страна, и 
от друга на публичната 
администрация и непра
вителствени организа
ции, относно сътрудни
чеството. Проф. Зорни
ца Стоянова представи 
актуалните проблеми, 
свързани с екологичния 
потенциал на територии
те в регионален аспект. 
В презентацията беше 
подчертано състоянието 
и анализа на въздейст
вието върху природните 
ресурси по статистиче
ски райони, дейности
те и насоките за нама
ляване на негативните 
влияния върху околната 
среда. В презентацията 
си доц. Красимира Сла
вева маркира основните 
ключови показатели, 
свързани с инвестицион
ната активност в обхвата 
на селските територии и 
тенденциите в развитие
то на човешкия потен
циал в селските райони. 
Гл. ас. Дамян Киречев 
представи възможности
те за активиране ролята 
на неправителствените 
структури за нарастване 
нивата на устойчивост в 
селските територии.

Всички членове от на
учноизследователския 

екип изказаха благо
дарности за участието 
си във фундаменталния 
проект, за добрата кому
никация, оживените дис
кусии и ползотворното 
сътрудничество. Проф. 
Николова благодари на 
целия екип с пожелание 
за здраве и бъдещи съв
местни инициативи.

В Стопанска акаде
мия „Димитър А. 
Ценов“ се проведе 

заключителна конфе
ренция на тема „Разви
тие на селските тери
тории в условията на 
трансформираща се към 
устойчивост икономика“. 
Научният форум, който 
се състоя в присъствен 
и онлайн формат, бе ор
ганизиран във връзка с 
изпълнението на фунда
ментален научноизсле
дователски проект КП
06Н55/1, финансиран от 
Фонд „Научни изследва
ния“ при МОН по „Конкурс 
за фундаментални научни 
изследвания – 2021 г.“. 

При откриване на кон
ференцията ръководите
лят на проекта – проф. 
Марина Николова под
черта, че едновременно 
се провежда паралелна 
конференция в хибриден 
формат на тема „Бъдеще 
за селските райони на 
България“, организира
на в рамките на проект 
CAP Green Zone: Rural 
Up!. Поради съвпада
щия акцент и на двете 
конференции, а именно 
българската визия за 
развитието на селските 
райони, и предварител
но отправена покана 
за „живо включване от 
Свищов“, постигнатите 
резултати от реализи
рането на проекта бяха 
популяризирани не само 
пред участниците в зак
лючителната конферен
ция в Академията, но и 
пред широка аудитория 
от експерти, представи
тели на академичните 
среди, бизнеса и дър
жавната администрация. 
„Широкообхватната тема 
на проекта ни позволи 
формиране на интер
дисциплинарен научно
изследователски екип, 
който включва изявени 
учени от три икономиче
ски университета, както 
и учени с доказан авто
ритет с публикационна 
дейност в областта на 
изследваната пробле
матика“, подчерта проф. 
Николова. Тя поясни, че 
с предварително сключе
но споразумение между 
ректорите на висшите 
училища се реализира 
съвместния проект в 
партньорство с Универ
ситета за национално и 
световно стопанство – 
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Във връзка с реализира
нето на Кандидатстудент
ска кампания ‘2025, Сто
панска академия „Димитър 
А. Ценов“ за пореден път 
участва в национални фору
ми, организирани специално 
в услуга на българските кан

дидатстуденти. На 25 март 
2025 г. Академията бе пред
ставена в рамките на канди
датстудентска борса, орга
низирана от ПГПЧЕ „Алеко 
Константинов“ – гр. Правец, 
която събра едни от найго
лемите висши училища от 
страната. 

Свищовската академия 
участва и в „Панорама на 
вис шето образование“, коя

то се проведе на 26 и 27 март 
2025 г. в Културен център 
„Жул Паскин“, гр. Видин. 
Събитието се организира за 
трета поредна година съв
местно от Община Видин, 
Центъра за подкрепа за 
личностно развитие и в 

партньорство 
с Регионалното 
управление на 
образование
то. В рамките 
на панорамата 
кандидатсту
дентите и всич
ки посетители 
имаха възмож
ност да полу
чат актуална 

информация за условията 
за кандидатстване, прием, 
обучение и възможности 
за професионална реали
зация след завършване на 
висше образование, и по 
този начин да направят пра
вилния избор къде да про
дължат своето обучение.

Пред средношколци от 
двата региона, образова
телното портфолио на СА „Д. 

А. Ценов“ представиха Галя 
Тачева  ръководител отдел 
„Бакалавърско и магистър
ско обучение“ и гл. ас. Пла
мен Петров  координатор 
„Образователен маркетинг“ 
към академичния Кариерен 
център. Те запознаха посети
телите с предлаганите в ОКС 
„бакалавър“ 21 специално
сти в областта на финансите, 
счетоводството, застрахо
ването, социалното дело, 
туризма, предприемачество
то, аграрната икономика, 
мениджмънта, търговията, 
маркетинга, международ
ните икономически отноше
ния, бизнес информатиката, 
бизнес статистиката, финан
совия контрол и др. Специ
ално обособените щандове 
предоставиха на среднош
колците рекламни и инфор
мационни материали, които 
посочват начини и срокове 
за кандидатстване в Сви
щовското висше училище, 
социалнобитови условия, 
възможности за стипендии 
и участия в научни форуми 
и международна мобилност.

След сравнително дълга пауза 
без турнири, в навечерието на 
международния ден на жената – 8 
март, свищовската студентка и топ 
шахматистка Нургюл Салимова 
отново доказва, че е кралица на 
шахматната дъска. Тя беше пока
нена да участва в силния женски 
международен турнир в памет на 
Ганира Пашайева в Баку, Азер
байджан. Нургюл се представи 

отлично и след микса от рапид и 
блиц, спечели първото място по 
убедителен начин. Освен, че спе
чели титлата, като стана №1 на 
блиц (с 14 точки от 18 възможни), 

тя се класира и на второ място в 
надпреварата по ускорен шахмат 
като завърши с актив от 5,5 точки 
при 9 възможни. Победата, с която 
стартира състезателната година 
за Нургюл, е много ценна и пора
ди факта, че сред съперничките й 
беше целият женски национален 
отбор на Азербайджан – едни от 
найсилните шахматистки в света. 

Гросмайстор и световна вице
шампионка по шах, свищовската 
студентка е и символ на красота
та, духа и непоколебимата воля за 
победа. От шахматната дъска до 
световните първенства тя гордо 
носи името на България, вдъхновя
вайки младите поколения да меч
таят и да се борят за своите цели. 
За пореден път Нургюл Салимова 
даде повод на цялата академична 
общност в Свищов да се гордее 
с нейния талант, труд и постигнат 
успех. 

„Въпреки жестоката конкурен
ция, Нургюл триумфира на върха и 
показа, че българският шахмат е на 
световно ниво! Този успех е не само 
личен триумф, но и голяма мотивация 
за целия български шахмат! Вярваме, 
че победата на Нургюл ще вдъхнови 
нашите европейски шампиони, на 
които предстои защита на титлата 
покъсно тази година!“ – заявиха от 
Българската спортна федерация по 
шахмат.

Със злато от международен турнир 
стартира годината Нургюл Салимова

Нови златни отличия за златните ни момичета – кралицата на шаха и кралицата на татамито

Академията отново участва във форуми за кандидат-студенти
Десетокласници от сви

щовското СУ „Цветан Ра
дославов“ посетиха открита 
лекция по дисциплината 
„Въведение във финанси
те“ в Академията. Учебното 

занятие бе проведено във 
връзка със Световната сед
мица на парите, а лектор на 
събитието бе доц. Валентин 
Милинов – пом.ректор и 
преподавател към катедра 
„Финанси и кредит“. Учени
ците, заедно със студенти, 
изучаващи дисциплината, 
научиха повече за еволю
цията на парите, тяхната 
същност и функции, както 
и за различните форми на 
парите в икономиката.

Лекцията бе част от пла
нираните дейности в рамки
те на програма „Презареди 
бъдещето си“ на JA Bulgaria, 
която цели да подпомогне 
младите хора, като развие 

тяхната финансова грамот
ност, личностни и бизнес 
умения. Откритата лекция 
допринесе от една страна 
учениците да придобият 
ценни финансови знания и 
практически умения, които 
ще им бъдат полезни в бъде
ще, а от друга – да се потопят 
в академичната атмосфера 
и да добият представа за 
взаимоотношенията между 
академичните преподавате
ли и свищовските студенти. 

Свищовски ученици присъстваха на лекция със студенти

Олимпийската шампионка по кара
те Ивет Горанова, която е студентка 
в Свищовската академия по магис
търска програма „Мениджмънт на 
търговската дейност“, продължава 
да трупа златни отличия. Тя завоюва 
своя трети златен медал от началото 
на настоящата учебна година след 
участие в 54ото издание на между
народния турнир по карате „Златен 
колан“, провел се в сръбския град 
Чачак. Представителката на клуб 
„Петромакс“ триумфира в категория 
до 55 кг „кумите“, записвайки четири 
победи по пътя към успеха. Във финал
ния двубой тя надделя над рускинята 
Анна Перевозчикова, с което затвърди 
своята доминация в този престижен 
турнир, печелейки втора поредна 
титла от него. Турнирът събра карати
сти от различни държави, сред които 
Австрия, Япония, Гана, Хърватия, Сър
бия, България, Северна Македония, 
Босна и Херцеговина, Турция, Слова
кия, Италия, Русия, Черна гора, Гърция, 
Румъния, Унгария, Швеция и други.

В рамките на един месец, в нача
лото на академичната учебна година 
през м. септември 2024 г., Ивет Го
ранова спечели два златни медала. 
Първо триумфира в 23о издание на 
международния турнир по карате 
в хърватския град Риека, където в 
категория до 61 кг. „кумите“ надде
ля над Александра Шолохова с 5:3. 
След това в Залцбург завоюва злато 

на силния турнир „Karate1 Series A“, 
където в категория до 55 кг „кумите“ 
победи японката Рина Кодо с 5:4, при 
изключително сериозна конкуренция 
– само в нейната категория участваха 
92 състезателки от 43 държави.

Освен че продължава да носи 
злато за България от международни 
турнири по карате, Ивет Горанова 
показва впечатляващи резултати и 
на студентската скамейка в Свищов. 
Преди да се качи на найвисокото 
стъпало на почетната стълбица в 
Чачак, тя постигна отличен успех през 
зимната изпитна сесия на учебната 
2024/2025 г. в СА „Д. А. Ценов“.

Трети златен медал спечели Ивет Горанова 
от началото на учебната година


